
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 11. februar 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 322
Ministeren bedes oplyse, om der findes en gennemsnitlig sum på kommuneniveau, hvor
købere, der ønsker boliglån til boliger, henholdsvis får afslag og godkendelse til at optage
boliglån. Dette bedes sammenholdt med de øvrige af landets kommuner.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Ellen Trane Nørby
(V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Ellen.Trane.Norby@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anni Matthiesen
formand
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